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Geachte leden van de Raad 

Ik wil beginnen met een compliment te maken. De brief die door een aantal bewoners van de 

Ravenstraat naar LC Energy gestuurd is en waarvan een afschrift aan B. en W. en de Raad gestuurd is, 

is door de gemeente op correcte wijze behandeld. Wij zijn goed op de hoogte gebracht van de 

vervolgprocedure. Daardoor staan wij hier ook om onze grote bezorgdheid kenbaar te maken. 

Zoals uit de brief aan LC Energy blijkt zijn wij een tegenstander van het aanleggen van een 

grootschalig zonneveld. En van grootschalig mag je wel spreken als het om 31 hectare gaat. 

Waardevolle landbouwgrond wordt onttrokken aan het gebruik en dat terwijl het areaal 

landbouwgrond onder druk staat door o.a. woningbouw en uitbreiding van industrie. 

Wetenschappelijk onderzoek heeft nog niet kunnen aantonen wat de gevolgen zijn voor de grond als 

die langdurig aan gebruik onttrokken wordt.  

Veel bewoners in het buitengebied hebben gekozen voor het weidse landschap en de 

verscheidenheid aan flora en fauna. Bovendien maken zij zich grote zorgen over waardevermindering 

van hun huizen en de eventuele verkoop daarvan. 

U als Raadsleden weet als geen ander dat wij als bewoners van dit gebied, de laatste jaren al het een 

en ander hebben moeten incasseren. Voorbeelden daarvan zijn de aanleg van de Betuwelijn met 

recent het derde spoor, aanleg van het viaduct in de Beekseweg, de nieuwbouwwijk Groot 

Holthuizen en Business Park 7 Poort. Binnenkort komt daar de uitbreiding van de A12 nog bij. Met de 

aanleg van dit zonneveld van 31 hectare groot zal de landschappelijke waarde van deze groene 

enclave een gevoelige klap te incasseren krijgen. Onze leefomgeving wordt ernstig verstoord. Op 

deze wijze wordt ons gebied HET AFVALPUTJE VAN DE GEMEENTE ZEVENAAR. Om een zonneveld te 

realiseren zal de bestemming landbouwgrond gewijzigd moeten worden via een wijziging in het 

bestemmingsplan. Wij verzoeken u aan een dergelijke wijziging geen medewerking te verlenen. 

Aanvullende argumenten om niet tot aanleg van dit zonnepark over te gaan zijn bijvoorbeeld het 

leefgebied van herten, het broedgebied van kieviten en fazanten en het voedingsgebied van buizerds 

en ganzen. Ook toeristisch gezien zijn de Sleeg en de Ravenstraat aantrekkelijk. Kijk naar het grote 

aantal fietsers en de georganiseerde tochten van motoren, oldtimers, paardenkoetsen en oude 

tractoren etc. 

 

Onlangs heeft de Gemeente Zevenaar een concept Warmtevisie gepubliceerd. Hier in staat het 

streven verwoord om in 2040 energieneutraal te zijn. Ook wij zien in dat het Klimaatakkoord van 

Parijs nagestreefd moet worden. Zonnevelden kunnen daarvoor o.a. een middel zijn. De locatie van 

LC Energy is echter slecht. Betere opties zijn panelen op bedrijfspanden, op geluidswanden langs 

snelwegen (Uden, Noord Brabant) en spoorwegen (Betuwelijn) en boven parkeerterreinen.  Allemaal 

mogelijkheden die het leefgenot niet aantasten. Ongetwijfeld zullen er bij u nog andere ideeën leven 

die een energietransitie mogelijk maken. 

 

 

 



 

Tot slot: willen we straks een zwarte akker waar geen vogels, vleermuizen, bloemen en insecten 

meer zijn of kiezen we voor mooie groene velden en weilanden waar koeien lopen en kieviten 

nestelen? 

Wij bedanken u hartelijk voor de gelegenheid om onze ideeën uit een te zetten en rekenen op een 

gunstig resultaat. 

Jan Koningstein  

         


